

# K-1<sup>st</sup> & CSL Art & Craft Class

2019 Fall Class Time: 4:00-5:00



我是幼儿美术手工班的老师金茵，我毕业于中央工艺美术学院，书籍装潢专业。我从2005年至今在中文学校担任K班中文课及美术手工课的老师。在幼儿美术教育工作中积累了丰富的经验。

我的班主要是针对5到6岁孩子的兴趣和特点，教一些基础儿童画和做一些适合他们年龄特点的手工，让他们在轻松的环境下，得到一些美术的知识和动手的锻炼。我也会把一些中国元素融入美术课例如：画12生肖，介绍中国剪纸，做中国灯笼，风车等等。也会根据美国的生活安排他们做圣诞卡，做万圣节的装饰等等。总之内容丰富有趣，长期以来深受孩子们的喜爱。

课堂要求：

自备：A4画画本1个，12色蜡笔1盒，Glue Stick 1个，小剪刀1个。

手工材料费：每个学生15美元/半学年



I am the teacher for the art class here, my name is Golden Jin. I graduated from the Central Academy of Arts and Crafts and majored in book cover illustration and design. I have been the Chinese K class and art class teacher here since 2005; because of this, I have accumulated a significant amount of experience in early childhood art education.

My class is mainly aimed at the interests and characteristics of 5 to 6 years olds- teaching basic art and crafts. This is so that they can gain some art knowledge, as well as hands-on exercises in a relaxed and comfortable environment. I will also incorporate some Chinese elements into my art classes such as drawing the 12 Chinese Zodiacs, introducing Chinese paper cutting, making Chinese lanterns, windmills, etc. Besides these, they will also create pieces relating to the American lifestyle such as Christmas cards, Halloween decorations, etc. In short, the content of this class is rich and interesting, and has long been loved and enjoyed by children.

Classroom requirements:

Bring your own: 1 A4 drawing, 1 box of 12-color crayons, 1 Glue Stick, 1 pair of small scissors

Material fee: \$15 per student/ one semester